
1 

 

 

 SÜLEYMAN DEMİREL Toplantı No 2022/02 

Toplantı Tarihi 26.07.2022 ÜNİVERSİTESİ 

SİVİL HAVACILIK YÜKSEKOKULU Toplantı Yeri Online 

TOPLANTI TUTANAĞI Katılımcı Sayısı 5 

  

BAŞLIK 

Süleyman Demirel Üniversitesi Sivil Havacılık Yüksekokulu Birim Danışma Kurulu 
26.07.2022 tarihinde saat 18:00’da aşağıdaki gündem maddelerini görüşmek üzere (Zoom 

Toplantısına Katılın 

(https://us05web.zoom.us/j/83151586571?pwd=a2Q2cUt3QW1Jd1pRU1lBc2VQZjY0QT09M

) linki üzerinden online olarak toplanılmıştır. 

 

GÜNDEM MADDELERİ 

1. Açılış Konuşması (Doç. Dr. Yasin ŞÖHRET) 

2. Yüksekokulumuzun fakülteye dönüşümü 

3. Kurul üyelerinin değerlendirmeleri ve önerileri 

4. Dilek ve temenniler 

5. Kapanış 

 

KAPSAM 

Birim Danışma Kurulu Üyeleri ile gerçekleştirilen toplantıya; 

1- Yüksekokulumuz Birim Danışma Kurul üyelerimizden Uçak Gövde Motor-Bakım 

Bölümü Bölüm Başkanı ve Yüksekokul Müdür Yardımcısı Doç. Dr. Yasin ŞÖHRET, 

2- Uçak Teknisyenleri Derneği (UTED) Mali Sekreter Yardımcısı Cemil TOSUNOĞLU, 

3-Turkısh Technıc (İstihtam Şefi (Teknik)) Fatih ERGİN, 

4-ERAH Havacılık Akademisi (Üretim Planlama ve Kontrol Müdürü) Mehmet Ali GENÇ, 

5-Yüksekokul Sekreteri Nurcan HATAPCIOĞLU toplantıya katılım sağlamışlardır. Birim 

Danışma Kurulu Üyeleri ile gerçekleştirilen toplantıda; 

-Yüksekokulumuz Müdür Yardımcısı Doç. Dr. Yasin ŞÖHRET; Yüksekokulumuzda YÖK 

tarafından 3 bölüm açıldığını ve bu bölümlerden Havacılık Yönetimi Bölümünün aktif 

öğrencisinin olduğunu, YÖK tarafından açılması uygun görülen fakat aktif öğrencisi 

olmayan Uçak Gövde-Motor Bakım ve Havacılık Elektrik-Elektroniği Bölümlerimizin; 

SHGM nezdinde SHY-147 yetki belgesini alarak tanınmış okul statüsüne kavuşabilmesi ve 

aktif hale gelmesi için çalışmalara devam edildiğini hatırlatarak aktif olmayan 

bölümlerimizden Uçak Gövde-Motor Bakım Bölümü ve Havacılık Elektrik- 

Elektroniği Bölümlerimizin en kısa sürede eğitim öğretime başlayabilmesi ve akademik 

anlamda güçlenebilmesi için yeni öğretim elemanları kadromuza katılmış bulunmaktadır. 

Yakın bir zamanda hangar projemizin onaylandığını inşaatına başlaması planlamalarının 

devam ettiğini belirtmiştir. Toplantımızın ana gündem maddesi olarak okulumuzun 

Fakülteye dönüşümü konusu olduğunu fakülte mezunu bir öğrenci ile yüksekokul mezunu 

öğrenci arasındaki sektörel algının önemi ve sektörler tarafından yüksekokulların iki yıllık 

okul olarak algılandığını bu nedenle bu konudaki tavsiye ve görüşleri istenmiştir. 

-Danışma Kurulu üyelerimizden Cemil TOSUNOĞLU, Fatih ERGİN ve Mehmet Ali 

GENÇ’in Okulumuzun fakülteye dönüşümü hakkında; Yüksekokulların 2 yıllık okul 

mezunu gibi algılandıklarını, 2 yıllık okul mezunların 6 aylık eğitim ve deneme sonucu 

teknik destek olarak istihdam edildiği ve işe alındığını fakülte mezunu olanların ise direk 

işbaşı yaptırarak işe aldığını bu nedenle maddi kayıplarının olduğunu belli konularda 

yükselme ve muhafiyetlerinin olduğunu belirterek okulumuzun fakülteye dönüşümünü 

tavsiye ettiklerini ve dönüşümünü onayladıklarını belirtmişlerdir. 
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